
  

 
 
 

 

 

Møteprotokoll nr. 11/2019 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 26.09.2019 
Tid: 13:00 - 1700 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Marthe Rødsjø Medlem SV 
Einar Aaland Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Walter Braa MEDL FRP 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Iren Veie Walter Braa SP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Anne M. Standahl Møtesekretær 
Bente Kristiansen Helsesjef 
Wenche Olden Moen Fungerende oppvekstsjef 
Torkil Østraat Prosjektmedarbeider 
Jannicke Olden Leder ungdomsklubben 
Geir Aune Økonomisjef 
Grethe Traa Jøssund IKT-rådgiver 

 
Merknader: 
 Einar Aaland ønsker svar på noen spørsmål 
 Ellers ingen merknader til innkalling og sakliste 
 Merknad til protokoll nr. 7/19 for kommunestyret i sak 19/56: Prosjektene 1-7 listes opp i 

vedtaket. 



  

 
 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 19/32 Søknad om startlån / tilskudd X 
RS 19/33 Startlån søknad X 
RS 19/34 Startlån søknad X 
RS 19/35 Startlån søknad X 
  

Saker til behandling: 
 

PS 19/54 Bredbåndsprosjekt, Full BREDDE TRFK 2019  
 
 
 
Orienterings- og diskusjonssaker: 
 Besøk av politiet ved Jan Ivar Småvik som orienterte om at rusproblematikken i kommunen 

har økt betraktelig siden folkemøtet i vår, og at de jobber med tiltak. 
 

Formannskapet besluttet å skrive brev til politimesteren for å be om at dette arbeidet må 
prioriteres. 
Det må også settes inn andre tiltak fra kommunens side i forbindelse med 
rusproblematikken. 
 

 Helsestasjon 
Helsesjefen orienterte om at helsestasjonen skal bestå i Bjugn, som er en tjeneste nært 
brukeren. Spesialistfunksjoner skal være på Ørland, familiens hus. 
 

 Investeringer/prosjekter: løpende rapportering ved Torkil Østraat. Det lages oversikt over 
uferdige prosjekter som sendes formannskapet. 

 
 
Spørsmål fra Einar Aaland: 
Kan det sendes skriv til fylkesmannen der man ber om innsyn i de utredningene som vi har bedt 
om fra Fosen Brann- og redningstjeneste? 
FBRT gis en siste frist til 4. oktober, hvis ikke blir krav om innsyn sendt til fylkesmannen. 
 
Læringsverkstedet Ervika ønsker å bygge ut fra 3,5 avdelinger til 6 avdelinger. 
Bør vi vurdere å behandle saken på nytt? 
Rådmannen sjekker om kommunestyret har myndighet og sender ut en epost om dette til 
formannskapet. 
 
  



  

 

Saker til behandling: 

PS 19/54 Bredbåndsprosjekt, Full BREDDE TRFK 2019 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges frem uten innstilling. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 26.09.2019  
Behandling: 
Forslag fra ordfører: 
 Bjugn kommune vedtar utbygging av bredbånd for området Moen-Rømmen-Olden i 

forbindelse med prosjektet Full BREDDE TRFK 2019. Det bevilges kr 900 000 som 
belastes infrastrukturmidler og disposisjonsfond. 

 Det bevilges kr 500 000 til å fullføre fiberprosjektet på Haugen, som også belastes 
infrastrukturmidler og disposisjonsfond. 

 
Første kulepunkt ble enstemmig vedtatt 
 
Sissel Eide Fremstad meldte seg inhabil i andre kulepunkt. 
Andre kulepunkt ble enstemmig vedtatt med 6 stemmer 
 
Endelig vedtak: 
 Bjugn kommune vedtar utbygging av bredbånd for området Moen-Rømmen-Olden i 

forbindelse med prosjektet Full BREDDE TRFK 2019. Det bevilges kr 900 000 som 
belastes infrastrukturmidler og disposisjonsfond. 

 Det bevilges kr 500 000 til å fullføre fiberprosjektet på Haugen, som også belastes 
infrastrukturmidler og disposisjonsfond. 

 


